

ASIA FRUIT LOGISTICA 2024

04 – 06 September 2024 - ASIAWORLD-EXPO

HOTEL RESERVATION FORM 酒店訂房表格

PERIOD OF STAY : 01 – 06 September 2024 入住日期 : 2024年09月01至06日

(Booking Deadline : 16 August 2024 截止日期: 2024年08月16日)



Harbour Plaza North Point is situated conveniently on Hong Kong Island East between commercial hub Causeway Bay and Quarry Bay, with just 2-minute walking distance to MTR station. Hotel has 719 tastefully appointed guest rooms with contemporary décor, with tram and bus stop nearby for easy access to different districts and various local eateries and supermarket in surrounding area

How to get to AWE from Hotel: Take MTR train from Quarry Bay station to Asia World Expo Station
(Suggested route: start from Quarry Bay Station to Hong Kong Station, interchange to Airport Express at Hong Kong Station to Asia World Expo Station)

北角海逸酒店地理位置優越，處於港島東商業樞紐銅鑼灣及鯉魚涌中心地段，步行往港鐵站只需 2 分鐘。酒店設有 719 房高雅舒適的客房，鄰近巴士及電車站，來往港九各區快捷方便，酒店周邊食肆及超市，生活配套完善

由酒店前往亞洲機場博覽館：乘搭港鐵由鯉魚涌站前往亞洲機場博覽館站
(建議路線：由鯉魚涌站出發，乘搭至香港站，於香港站轉乘機場快線至亞洲機場博覽館站)

Superior City View Room 高級城景客房

Room only at HK\$950 每房每晚港幣 950 元正 (淨房價)

Benefits including 享有多項優惠包括：

- Free Internet access 房間有線或無線寬頻接駁服務
- Special rate for buffet breakfast at HK\$130 for one person per room at Greens Café 綠怡咖啡廳自助早餐每人每日港幣\$130 元正
- Free Local calls 免費本地電話通話
- Special 15% discount on Laundry & Dry Cleaning services (except express service)
尊享洗衣及乾洗服務八五折優惠 (特快服務除外)
- Free use of Fitness Center and Swimming Pool (subject to seasonal opening) 免費享用健身中心及游泳池(因應季節而開放)
- Convenient in-room coffee and tea making facilities 自助咖啡及茶水設備

● The above rates are subject to 10% service charge and prevailing government tax (currently is 0%) per room per night

以上房價需另加 10% 服務費

● The above rate is subject to room availability and hotel confirmation 房間確認與否，以酒店為最終決定

● Hotel official check-in time is 15:00 hours and check-out time is 12:00 noon 酒店登記入住時間是 15:00 之後，退房時間是中午 12:00

(Please use one form for each booking and type in all the information) 請用英文正楷填寫訂房表格

<ul style="list-style-type: none"> ● GUEST NAME 入住客人姓名 (In English 英文填寫): Name as appeared on Passport (須與護照上的姓名相符) ● Mr 先生 / Mrs 太太 / Ms 小姐: Last Name 姓氏: <u> Please Enter Your Last Name </u> First Name 名: <u> Please Enter Your First Name </u> ● Mr 先生 / Mrs 太太 / Ms 小姐: Last Name 姓氏: <u> Please Enter Your Last Name </u> First Name 名: <u> Please Enter Your First Name </u> 	
ARRIVAL DATE 入住日期 <u>01 / 09 / 2024</u> DD 日 MM 月 YY 年	DEPARTURE DATE 退房日期 <u>06 / 09 / 2024</u> DD 日 MM 月 YY 年
FLIGHT/ ARRIVAL TIME 到港航機號碼 / 到港時間 /	FLIGHT/ DEPARTURE TIME 離港航機號碼 / 離港時間 /
CONTACT NAME 聯絡人姓名 <u>Please provide</u>	TEL NO. / E-MAIL 電話號碼 / 電郵地址 <u>Please provide /</u>
ALL BOOKINGS MUST BE GUARANTEED BY CREDIT CARD 所有訂房均需閣下以信用咭作落實及確認 <input type="checkbox"/> 美國運通 (AE) · <input type="checkbox"/> 萬事達咭 (MASTER) · <input type="checkbox"/> 威士國際 (VISA) Cardholder's Name 持咭人姓名 : <u>Please provide</u> Card No. 信用咭號碼 : <u>Please Provide</u> Expiry Date 到期日期 : <u> </u> Month 月 / <u> </u> Year 年 Authorized Signature 持卡人簽署 : _____	Special Preference (On request basis) (特別安排視乎酒店的入住情況以作確認) <input type="checkbox"/> Double Bed 一張大床 <input type="checkbox"/> Twin Bed 兩張單人床 <input type="checkbox"/> Others 其他 _____
TERMS & CONDITIONS - In case of any cancellation notice given less than 72 hours prior to arrival or no-show on above arrival date, one night room charge penalty will be levied to the given credit card. - This booking form should be returned to the hotel at fax number (852) 2185 2000 on or before 16 August 2024 . Reservations will be confirmed on a first-come-first-served basis. After the deadline, room confirmation is subject to availability of hotel rooms. - Room rate for the pre & post stay will be advised upon request and room confirmation is subject to room availability upon making reservations. - For further assistance on hotel reservations, please contact Ms. Carmen Shek, Sales & Marketing Department at telephone (852) 2185 2832, fax (852) 2185 2000 or email to carmens@harbour-plaza.com	條款及細則 - 若閣下取消訂房而通知期少於 72 小時前或沒有在預訂日期入住上列房間，一晚房租將會從上述信用咭扣除。 - 請傳真此表格到酒店傳真號碼: (852) 2185 2000。訂房限期為 2024年08月16日 。於限期以後訂房則要視乎酒店的入住情況以作確認。 - 如客人需提前或延續住房，最終房租及確認要視乎酒店的入住情況以作確認。 - 如有任何查詢，請致電 (852) 2185 2832 或傳真號碼 (852) 2185 2000 或電郵 carmens@harbour-plaza.com 與營業部-石嘉敏小姐聯絡。